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 4.2.2009פרוטוקול ישיבת הנהלה מחוז צפון מיום רביעי 

 

 ר"עמוס כרמלי יו: נוכחים בישיבה

  חבר הנהלה–                      אלי לוי 

  חברת הנהלה–                      חנה אטלי 

 צפון,  יועץ משפטי–                      חיים נתיב 

 מ חבר הנהלה"מ -                      חיים מילר 

  חבר הנהלה–ר "                      יעקב קורי ד

  מרכזת מחוז צפון–                      רות כהן 

 

 בין השאר ציין     . 2009 לינואר 28- נתן דווח קצר על ישיבת הנהלה במרכז שהתקיימה ב–עמוס כרמלי               

  אשר לדעתו דיבר על נושאים שוניםעמוס. ץ" שאין כניסה מאסיבית לאתר של אומ העיר על כך                שאריה אבנרי

 . ולהעניק פרס כספי למבקר הטוב ביותרץ צריכה להתערב"                ולדעת רבים אחרים יש מקום שאומ

 אנחנו מקבלים , 17  עצמאות–הנמל ' פינת רח,  את מיקומועמוס                בנושא משרד שישמש אותנו בצפון הסביר 

 איציק בלסקי מעמיד,  עורכי דין שרבים ביניהם30- המקום שייך ל)לשנה ₪ 100 -עלות של כ(                אותו בחינם 

  ותשלוםהיה לו שימוש לא , ץ בעבר" לאומ ציין שכבר היה משרדיים נתיבח.  אך יש לשפצו,                אותו לרשותנו

 . נונה הייתה גבוהההאר                

 

  עדיין בשלבים – התקיימה פגישה עם הסטודנט יאיר נתיב –הפרויקט עם הפקולטה למשפטים  –חיים נתיב                

 ץ "רייכמן בדבר הקמת קליניקה משותפת לאומ' היום תתקיים פגישת גישוש ראשונה עם פרופ.                ראשונים

 . משפטים               והפקולטה ל

 

 ,ץ תפיק תועלת מהעבודה המשותפת"אומ, מציעה להתמקד בפרויקט עם הפקולטה למשפטים –חנה אטלי                

 העברת תיקים ויזום כאשר ניתן לשתף אותם, ץ"מעורבות הסטודנטים  בפעילות אומ.                הסטודנט ישמש כתחקירן

 .ן שזאת פעילות התנדבותית לשמירה על טוהר המידות יש לציי–               ברמה הארצית 

 

 ציין שהוא מתוקשר בכפרים הערביים ויש הרבה פניות אליו על שחיתות ונושאים, סיפר על פעילותו  -אלי לוי               

  ציינו את האפשרות ליזום חיים מילר וחנה. ץ" אמר שאין תיקים לטיפולה של אומחיים נתיב .              שיש לטפל בהם

  . נשב שם מדי פעםה'אני ופליצ עוד אמר אלי שכאשר יקום המשרד בחיפה . לטיפולנופרויקטים              תיקים ו

 . להתחיל עכשיו לפעולאלי הבטיח  חדשיםלגיוס חבריםבאשר               

 

   קורי עוד ממליץ .ץ לאיש עסקים הכי אתי בכל שנה"ת אומלהוסיף עוד קטגוריה לקבלת אוממליץ  –יעקב קורי               

 . בחיפהץ" של אומ למשרד החדשגדוללקבל פרסום חינם , בשל היכרותו של עמוס כרמלי אנשי מדיה רבים              

 

 . הבחירות להדריך אותו לאחרחיים סיכם עם דורון טל. קיבל על עצמו את תיק איכות הסביבה –חיים מילר               

 ויש לו עוד נושאים לדיון) רייכמן' עקב פגישה שנקבעה עם פרופ(             עוד ביקש חיים מילר מאחר והזמן קצר 



 .צ לזמן ישיבת הנהלה נוספת"             כגון תאונות דרכים ומע

 

 ץ ובקשה מהם להפיץ בין כל "מ הבטיחה לחברי ההנהלה לשלוח אליהם למייל קישור לאתר של או -רות כהן              

 .             המכותבים שלהם

 

 .ץ"סוכם על ישיבת הנהלה נוספת בהקדם והפצת האתר של תנועת אומ             

 

  רות כהןרשמה הפרוטוקול                                                                                                   

 .                                                                                               מרכזת מחוז הצפון    

                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


